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Verslag  

1. Goedkeuring vorig verslag  

 

2. Terugblik voorbije activiteiten  

 

a) Lezing met Els Hertogen  

Werd als zeer waardevol beschouwd. Blijft eerder in zijn niche sfeer, 

wat absoluut niet negatief is. De sfeer en de setting  voor een lezing in 

de bib is uitstekend. Dergelijke lezingen moeten we in de toekomst 

behouden. 

b) Terugblik op de gemeenteraadszitting  van 27 februari.  

- Hans heeft als schepen het woord genomen en de vraag omtrent 

het vluchtelingenbeleid van Boortmeerbeek toegelicht.  

- Oger geeft aan dat Hans in zijn functie zijn taak perfect heeft 

uitgevoerd.   



- Oger was echter wel verbolgen over de houding van de 

gemeenteraadsleden. “Het was de eerste maal dat de burger 

gebruik maakte van het recht om een vraag te stellen. Dan zou je 

verwachten dat de raadsleden  met heel veel respect luisteren. Er 

zijn verschillende raadsleden de zaal binnengekomen op moment 

dat de vraagstelling al lang achter de rug was. 

-  Daarenboven was de lakse houding van de raadsleden bijzonder 

opvallend. Hebben zij een mening over het vluchtelingenbeleid in 

Boortmeerbeek?  

- Om het ontwikkelingsbeleid van de gemeente nog meer in de 

vitrine te plaatsen gaan we in de toekomst nog meer van ons recht 

om een vraag te stellen,  gebruik maken.  

 

c) Ophaling goederen en financiële storting voor Turkije en Syrië 

- Er zijn heel wat goederen bij De Post binnengebracht 

- Het schepencollege heeft een dotatie van 1000 euro voor 12-12 

goedgekeurd 

- Zowel bij de lezing als bij de wijnproefavond heeft het publiek aan 

12-12 geschonken 

 

d) Alle deelorganisaties hebben verschillende activiteiten achter de rug 

in de periode van februari tot april 2023.  De Noord-Zuidbewegingen 

komen in onze gemeente en regio  op regelmatige basis naar buiten 

en zijn hierbij behoorlijk actief. 

 

 

3. Boortmeerbeek Feest  

De adviesraad is eigenlijk niet te spreken over de inzet en de inspiratie 

van de gemeente omtrent ‘Boortmeerbeek Feest’. De initiatief moet van 

de gemeente komen. We vragen aan Hans om het onderwerp op het 

volgende schepencollege te bespreken.  

Het schepencollege van maandag 15 mei  geeft het volgende antwoord:  

           - Boortmeerbeek Feest  gaat effectief door op zondag 10 september 

          - sowieso meer aandacht voor sport, door (voor het eerst) demonstraties in de  

            Sporthal te organiseren 



          - verenigingen zijn sowieso al aangeschreven 

         - het schepencollege gaat het concept nog verder uitwerken 

         - de insteek/participatie van de Noord-Zuidraad wordt door het schepencollege       

               gewaardeerd 

 

4. Voorbereiding muzikaal optreden Woshkoor 

Wanneer? 5 november  

Uur? 16u 

Waar? Kerk Hever 

Schepencollege 15 mei 2023: Het podium is gereserveerd voor de  Noord-Zuidraad op 
5 november.  We zorgen ervoor dat het vrijdag 3 november geplaatst wordt.  

Voorbereiding:  

           De Noord-Zuidraad bereidt op dinsdag 20 juni het optreden concreet voor. 

 

           Voor een vlotte voorbereiding:  

- Oger vraagt of in de kerk een drankje mag geschonken worden 

 

5. Eerste lezing memorandum 

Het memorandum moet concreter geformuleerd worden. De boodschap van 
de Noord-Zuidraad moet duidelijker uit de verf komen. Per item moet er een 
conclusie worden geformuleerd. Dirk engageert zich om het memorandum te 
herschrijven voor de volgende bespreking. 

 

6. Financiële werking Noord-Zuid 

Dirk heeft een aantal vragen voor het volgende schepencollege van 15 mei 
geformuleerd: 

Aan het College van Burgemeester en Schepenen 

Algemeen directeur  



Gemeentelijke verantwoordelijke voor de financiën,  

 

 

In de Noord-Zuidraad zetelen afgevaardigden van zeven organisaties. De zeven organisaties bekomen 

elk jaar een gemeentelijke subsidie. Deze is gelijk verdeeld over de zeven organisaties.  

Om duidelijkheid te creëren willen we als Noord-Zuidraad precies weten welk algemeen bedrag de 

gemeente in de begroting voor de Noord-Zuidwerking heeft voorzien.   

In de statuten van de Noord-Zuidwerking die door de gemeenteraad op 1 september 2015 zijn 

goedgekeurd lezen we dat 50% van de pot voorzien is voor de organisaties die in de Noord-Zuidraad 

zetelen, 30% wordt voorzien is  voor de algemene ondersteuning van de Noord-Zuidwerking en 

20%  naar de  jongeren gaat die zich aansluiten bij inleefreizen.  

 

Vermits we duidelijkheid willen creëren ook na de gemeenteraadsverkiezingen van 2024, stellen we 

de volgende vragen:  

- Welk algemeen budget is voorzien voor de Noord-Zuidwerking in 2022 
- Welk algemeen budget is voorzien voor de Noord-Zuidwerking in 2023? 
- Wat is het huidige saldo?  
- Voorziet men in dit algemeen bedrag ook de occasionele giften zoals de 1000 euro voor 

Turkije-Syrië zoals onlangs gestemd in de gemeenteraad?  
- Past het schepencollege nog steeds dezelfde verdeling toe van 50, 30 en 20% 
- En worden de jaarlijkse saldi overgeboekt naar het volgende jaar?  

Kunnen we als Noord-Zuidraad op bovenstaande vragen een concreet antwoorden bekomen? 

 

7. Varia  

- De onkosten van de Nepalavond zijn nog steeds niet vergoed. Gerd vraagt 
nogmaals aan Patrick of Hans om hiervoor de nodige inspanningen te doen. 

- Bij de provincie beschikt men blijkbaar niet over de nieuwste lijst  met de 
erkende verenigingen in Boortmeerbeek 

- Onze folder van Noord-Zuid moet geactualiseerd worden en nadien op de 
webside van de gemeente geplaatst worden 

- Filmvoorstel: laat ons samenwerken met de gemeente Haacht wat de 
voorstelling van een film betreft tijdens het Afrikafestival. Mia doet navraag. 

 

Dirk  

 

Volgende vergadering: 20 juni om 19.30u 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


